
SOALAN NO. 68 

PEMBERITAHUAN PERTANYAAN DEWAN RAKYAT 

PERTANYAAN 

DARIPADA 

TARIKH 

SO ALAN 

LISAN 

YANG BERHORMAT DATO' HAJI MAHFUZ BIN 
OMAR [ POKOK SENA ] 

8 MAC 2017 

YB Dato' Haji Mahfuz Bin Omar [ Pokok Sena ] minta PERDANA 

MENTERI menyatakan kenapa sehingga kini Kerajaan tidak bersetuju 

menubuhkan Suruhanjaya Di Raja bagi menyiasat 1 MDB dan kenapa 

Laporan Ketua Audit Negara mengenai 1 MDB masih diklasifikasikan di 

bawah Akta Rahsia Rasmi (OSA). 

lb\ 



JAWAPAN: YB DATO' SRI AZALINA BINTI OTHMAN SAID, 

MENTERI DI JABAT AN PERDANA MENTE RI. 

Tuan Yang di-Pertua, 

Untuk makluman Ahli Yang Berhormat, siasatan ke atas 1MDB telah 

dijalankan oleh beberapa agensi yang berkaitan. Untuk makluman Ahli Yang 

Berhormat juga, Laporan Ketua Audit Negara mengenai 1 MDB adalah 

khusus untuk Jawatankuasa Kira-Kira Wang Negara (PAC). Laporan 

tersebut telah dibincangkan oleh PAC sebelum memuktamadkan Laporan 

PAC berkenaan Kawalan Pengurusan Tadbir Urus 1MDB yang telah 

dibentangkan di Parlimen pada 7 April 2016. 

Seki an, terima kasih. 


